

Title (en)

Coin insertion device for an automatic coin receiver.

Title (de)

Münzeinwurfvorrichtung für Selbstkassierer.

Title (fr)

Dispositif d'introduction de pièces de monnaie pour appareil à encaissement automatique.

Publication

**EP 0252466 A2 19880113 (DE)**

Application

**EP 87109684 A 19870706**

Priority

DE 3623030 A 19860709

Abstract (en)

Mounted on a flap (2) which is pivotably fitted in a chamber (3) and through which an insertion slot (5) passes is an inclined sliding channel (12) which is underneath the outlet slot (6) of the chamber (3) in the retracted state of the flap (2). A coin (M) which drops out immediately rolls towards the coin tester, whereas objects which are not round remain on the sliding channel (12) until it is swivelled back along with the flap (2), causing the objects to drop down. <IMAGE>

Abstract (de)

An einer in einer Kammer (3) schwenkbar angeordneten Klappe (2), die von einem Einwurfschlitz (5) durchsetzt wird, ist eine geneigte Laufschiene (12) angebracht, die im eingeschwenkten Zustand der Klappe (2) unter dem Auslaßschlitz (6) der Kammer (3) steht. Eine herausfallende Münze (M) rollt sofort zum Münzprüfer, während unrunde Gegenstände auf der Laufschiene (12) bleiben, bis diese mit der Klappe (2) zurückgeschwenkt wird, wobei die Gegenstände herunterfallen.

IPC 1-7

**G07F 1/02**

IPC 8 full level

**G07F 1/04** (2006.01)

CPC (source: EP)

**G07F 1/02** (2013.01); **G07F 1/041** (2013.01)

Cited by

AU606985B2; FR2691564A1; US5429222A; EP2113889A1; WO0227671A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**EP 0252466 A2 19880113; EP 0252466 A3 19881109**; DE 3623030 A1 19880114; DE 3623030 C2 19911031

DOCDB simple family (application)

**EP 87109684 A 19870706**; DE 3623030 A 19860709